www.fuhong.org

- The

July 2013 • Issue 58

扶康會三十五周年慶祝活動 - 閉幕暨感謝禮

Fu Hong Society 35th Anniversary Activities -Closing and Thanks Giving Ceremony

活動已於2013年4月16日於香港理工大學 賽馬會綜藝館順利舉行,接近700位嘉賓 出席活動。本會感謝立法會議員(社會福利 界)張國柱議員、勞工及福利局康復專員蕭 偉強先生、慧妍雅集信託委員會主席王愛 倫小姐及扶康會副主席林小玲女士蒞臨主 會,亦藉此感謝與扶康會風雨同路的企業 別,讓他們在舞台上充份展現潛能。我們 將繼續「以求為導」的精神,為更多殘疾人 士謀求福祉。

The "Fu Hong Society 35th Anniversary Activities - Closing and Thanks Giving Ceremony" had been successfully held on 16 April 2013 at Jockey Club Auditorium, The Hong Kong Polytechnic

University with 700 guests joined the event. We would like to express our gratitude to Hon Cheung Kwok Che, Member of Legislative Council (Social Welfare Functional Constituency); Mr Stephen Sui Wai Keung, Commissioner for Rehabilitation, Labour and Welfare Bureau; Ms Ellen Wong, Chairman of Board of Trustees, Wai Yin Association and Ms Cecilia Lam, Vice Chairman, Fu Hong Society for being our officiating guests. The Ceremony not only concluded our celebration events of 35th anniversary, but also gave thanks to corporate partners, volunteers, parents, service users, council members and staff for their contributions made to the service development of Fu Hong Society. There were also seven talent shows performed by our service users which fully demonstrated talents of persons with disabilities. We will continue the spirit of "Meet the Need, Take the Lead" for future service provision.





